
Protokol Nr 11/2010

obrad sesji Rady Gminy Podegrodzie, ktora odbyla sie dnia 14 grudnia 2010 roku
w siedzibie Gminnego Osrodka Kultury w Podegrodziu.

Obrady trwaly od godz. 9,00 -13.30

Obecni na posiedzeniu:

- Radni Rady Gminy Podegrodzie - zgodnie z zalqczonq llstq obecnosci,
- Soltysi Gminy Podegrodzie - zgodnie z zalqczonq listq, obecnosci,
- Pan Stanislaw Latka - ust^pujqcy Wojt Gminy Podegrodzie,
- Pani Malgorzata Gromala - nowo wybrany Wojt Gminy Podegrodzie
- Pani Agnieszka Pacholarz- Skarbnik Gminy
- Pan Piotr Lachowicz — Sekretarz Gminy
- Pan Miroslaw Florczyk - Radca Prawny,
- Pan Jan Golonka - Starosta Nowosqdecki
- Pan Krzysztof Bodziony i Pan Zenon Szewczyk- radni Powiatu Nowosqdeckiego
- Pan. Andrzej Bulzak - radny Wojewodztwa Malopolskiego
- Czhnkowie Gminnej Komisji Wyborczej w Podegrodziu,
- Pani Bernadeta Konstanty - Prezes Banku Spoldzielczego w Podegrodziu
- Delegacja z Gminy Raba Wyzna: Wojt Gminy, Przewodniczqcy Rady Gminy oraz

przedstawiciele dyrektorow szkol i przedszkoli
- Przedstawiciele dyrektorow szkol przedszkoli z terenu Gminy Podegrodzie

Proponowany porzqdek obrad:

1. Otwarde sesji i stunerdzenie quorum.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Zhzenie wobec Rady Gminy Podegrodzie slubowania przez nowo wybranego Wojta.
4. Podjgde uchwaty w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rozwoju

Gospodarczego, Infrastmktury i Budzetu.
5. Podjgcie uchwaty w sprawie powolania i ustalenia skfadu osobowego Komisji Rolnictwa,

Ochrony Srodonnska i Porzqdku Publicznego.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie powolania i ustalenia sktadu osobowego Komisji Oswiaty, Kultury,

Sportu, Zdrowia i Spraiv Socjalnych.
7. Podjgcie uchwaty w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rewizi/jnej.
8. Zakonczenie sesji,

Sesja zostala poprzedzona Mszq sw. odprawionq w Kosciele Parafialnym pw. sw. Jaknba
Apostola w Podegrodziu o godz. 8.00.

Ad. 1 i Ad. 2 Otwarde sesji i stwierdzenie quorum oraz przyjecie porzqdku obrad.



p. Dariusz Kowalczyk - przew. RG - powitat bardzo serdecznie wszystkich zebranych na uroczystej
sesji Rady Gminy Podegrodzie, a w szczegolnosci powitat gosci spoza terenu gminy tj. p. Starost?
Jana Golonke, przedstawideli samorzqdu powiatowcgo tj. p. Krzysztofa Bodzionego i p. Zenona
Szewczyka radnych Powiatu Noivosqdeckiego oraz przedstawiciela Sejmiku Wojewodztwn
Malopolskiego p. Andrzeja Bulzaka. Ponadto powital gosci z Gminy Raba Wyzna tj. p. Andrzcja
Dziwisza wojta tamtejszej Gminy oraz p. Mariana Wojdyfy Przewodniczqcego Rady Gminy.
Nastepnie powital przedstawideli Gminnej Komisji Wyborczej w Podegrodziu, jak rowniez panic
i panow soltysow, radnych oraz wszystkich obecnych, ktorych nie wymienil z nazwiska.

Nasfypnie Pan Przewodniczqcy Rady Gminy otwarl se$j$ Rady Gminy Podegrodzie oraz na
podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze Rada Gminy ma wymagane prawem quorum i jest wladna
do podejmowania prawomocnych decyzji, po czym poprosit przedstawideli Gminnej Komisji
Wyborczej w Podegrodziu o wre^czenie Pani Malgorzacie Gromala zaswiadczenia o wyborze na
wojta.

Wobec powyiszego czlonkowie Gminnej Komisji Wyborczej na czele z panem przewodnicz({cym
Tomaszem Cabalq wrqczyli Pani Malgorzacie Gromala zaswiadczenie o wyborze na wojta.

Nastypnie Pan Przewodniczqcy Rady Gminy wr^czyl panu przewodniczqcemu i czlonkom GKW
listy gratulacyjne jako wyrazy podziekowania za wklad i zaangazowanie w sprawne
przeprowadzenie wyborow samorzqdowych.

Ad. 3 Zlozenie ivobec Rady Gminy Podegrodzie slubowania przez nowo wybranego
Wojta,

Pan Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy poprosil nowo wybranego wojta p. Malgorzat%
Gromala o odczytanie tekstu slubowania i zhzenie pod nim podpisu.

Wobec powyzszego nowo wybrany Wojt Gminy Podegrodzie Pani Malgorzata Gromala ziozyla
slubowanie wobec Rady Gminy i wszystkich obecnych wypowiadajqc slowa:

,,Obejmujctc Urzqd Wojta Gminy Podegrodzie, uroczyscie slubujq, ze dochowam
wiernosci prawu, a powierzony mi urzqd sprawowac b$d$ tylko dla dobra
publicznego i pomyslnosci mieszkahcow gminy. Tak mi dopomoz Bog." po czym
z/ozy/a wtasnorqczny podpis pod aktem slubowania.

Nastejynie Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk w imieniu Rady Gminy Podegrodzie
i wszystkich soltysow oraz pracownikow Urze^du Gminy zlozyl pani wojt najszczersze gratulacje
w zwiazku z wyborem na Wojta Gminy Podegrodzie. Jednoczesnie dodal, ze jako Przewodniczqcy
Rady Gminy ma nadziej% na bardzo udanq., owocnq., konstruktywnq i rzeczowq. wspolprac^, po czym
zyczyl pani wojt wszystkiego najlepszego na nowym stanowisku oraz na jej re^ce zlozyl bukiet
kwiatow.

Do nowo wybranej p. Wojt podchodzily delegacje, ktore skladafy gratulacje, listy gratulacyjne
oraz wr^czaly kwiaty. Wsrod delegacji byli przedstawiciele dyrektorow szkol i przedszkoli z terenu
Gminy Podegrodzie, jak rowniez delegacje z Gminy Raba Wyzna w osobach p. wojta oraz
przewodniczqcego Rady Gminy, ktorzy na r%ce pani wojt przekazali list gratulacyjny, w ktorym
wyrazili wyrazy uznania z okazji wygranych wyborow samorzqdowych, jak rowniez zaznaczyli, ze



dokonany wybor jest podkresleniem wiedzy i doswiadczenia oraz zaufania wyborcow, jednoczesnie
zyczyli, aby pelnienie tej zaszczytnej funkcji dodawalo p. wojt sil do realizacji nowych zadah
i satysfakcji z wykonywanego mandatu, po czym na r%ce p. wojt wr^czyli bukiet kwiatow. Ponadto
w imieniu wszystkich dyrektorow szkol i przedszkoli z Gminy Raba Wyzna zlozono p. wojt
podzie^kowania za okazane serce i wspolpracy oraz wr^czono kwiaty.

p. Jan Golonka - Starosta Nowosqdecki - na wstej>ie poinformowal, ze podczas ostatnich wyborow
samorzqdowych tak szcze^sliwie si% zlozylo, ze prawie cala Rada Powiatowa jest z tego okre^gu.
Nastqpnie odczytal list gratulacyjny skierowany do p. wojt, w ktorym pogratulowal sukcesu
wyborczego oraz zyczyl dobrej wspolpracy z samorzqdem powiatowym i wspolnych dzialan na
rzecz rozwoju calej ziemi sqdeckiej. Ponadto zyczyl sukcesow w pracy publicznej, wytrwalosci
w wyznaczonych celach dla dobra mieszkancow oraz wszelkiej pomyslnosci w zyciu osobistym.
Nastejynie wre^czyl list okolicznosciowy ustejjujqcemu wojtowi p. Stanislawowi Latka jako
podziekowanie za czteroletniq dobrq wspolpracy, dzieki ktorej w Podegrodziu zostalo duzo
zrobione szczegolnie w infrastrukturze drogowej, zyczqc wszelkiej pomyslnosci. Ponadto
podziekowal bylemu p. przewodniczqcemu Rady Gminy podkreslajqc, ze wide razy uczestniczyl
w sesjach i zawsze byl mile przyjmowany. Wspolpraca z Radq Gminy byia bardzo dobra za co
serdecznie podziekowal i zyczyl dalszej owocnej wspolpracy. Ponadto serdecznie podziekowal
wszystkim obecnym w imieniu wlasnym i kolegow radnych za poparcie w wyborach. Zdaje sobie
sprawq, ze jest to dla nich jako radnych duze zobowiazanie, ale bgdq si% starali dalej pracowac
i maze nawet lepiej jak do tej pory, aby wszystkie zaplanowane wspolne przedsiewzie^cia
zrealizowac i wykorzystac wszystkie srodki jakie sq do dyspozycji, rowniez na terenie Gminy
Podegrodzie.

p. Andrzej Bulzak- radny Wojewodztwa Malopolskiego - serdecznie pogratulowal wyboru nowym
wladzom, zyczqc jak najwi^cej sil i owocnej pracy przez 4 lata. Jako mieszkaniec sqsiedniej gminy,
ktorego korzenie ze stronyjego matki sq w Podegrodziu podkreslil, zejest mu bardzo bliski rozwoj
Podegrodzia. Ponadto dodal, ze w imieniu wszystkich radnych Sejmiku Wojewodztwa
Malopolskiego liczy na owocnq wspolprac^ przede wszystkim z tymi regionami skqd sie_ wywodzi
i w tym rowniez Gminq Podegrodzie. Liczy na to, ze bqdzie mogl wspolpracowac z radnymi
i wladzami gminy, deklarujqc ze kiedykolwiek be^dzie potrzebny, to bqdzie si% staral bye pomocny
tym bardziej, ze zamierza pelnic dyzury w biurze posla Arkadiusza Mularczyka w Nowym Sqczu,
aby umozliwic mieszkancom kontakt z radnymi wojewodztwa. Reasumujqc bardzo serdecznie
podziekowal mieszkancom Gminy Podegrodzie poprzez rad% i reprezentantow obecnych na sesji za
duze poparcie podczas wyborow samorzqdowych, deklarujqc wywiqzanie si% z obietnic wyborczych.
Konczqc wystqpienie pogratulowal nowo wybranej p. wojt, jednoczesnie deklarujqc wspdlpraa?
z /ego strony.

p. Stanislaw Latka- ustejtujqcy wojt -pogratulowal nowej pani wojt Urze^du Gospodarza Gminy
Podegrodzie, o czym zdecydowala wiejtszosc wyborcow naszej gminy. Zyczyl dobrej wspolpracy
z nowq radq, takiej jak on mial cztery lata temu. W zwiazku z tym, iz w dniu dzisiejszym kohczy
kadencje Wojta Gminy Podegrodzie i przekazuje urzqd nowo wybranej Wojt Pani Malgorzacie
Gromala przedstawil czteroletni dorobek i najwazniejsze osiqgniqcia w kadencji 2006-20JO oraz
aktualny stan naszej gminy. 5 grudniu 2006 roku, kiedy przejqlemfunkcj^ gospodarza naszej gminy,
mieszkancy oczekiwali znaczqcych zmian i konkretnych inwestycji oraz zrownowazonego rozwoju
wszystkich miejscowosci. Gmina w tym czasie byia zadluzona na kwot% ponad 3 milionow zlotych
przy wielkosci budzetu okolo 21 milionow zl. Najwiqkszq przeszkodq w rozwoju gminy byl brak
planu zagospodarowania przestrzennego. Plan ten po wielu uzgodnieniach i konsultacjach
spolecznych zostal uchwalony i wszedl w zycie, co pozwoli na dynamiczny rozwoj naszej gminy,
ulatwi zycie mieszkancom i usprawni w duzym stopniu prac% nowego wojta. W minionej kadencji
udalo si% usprawnic funkcjonowanie oczyszczalni sciekow oraz uregulowac sprawy zwiqzane
z wysypiskiem smieci, co bylo prawdziwq bolqczkq mieszkancow Gminy Podegrodzie ( byly



prowadzone sprawy postejyowanie, co bylo pewnym poklosiem odbicia tego, jak w tym okresie byla
postrzegana nasza gmina i jaki mial start na poczqtku, aby zmienic nastawienie instytucji i
urze^dnikow, ze gmina Podegrodzie przeszla na inny tor i zmienila poglqd na pewne sprawy i chce
wspolpracowac z wszystkimi. W ogromnym stopniu w minionej kadencji zostai podniesiony poziom
infrastruktury drogowej, wybudowano i przebudowano ponad 50 km drog gminnych, polozono
nowe nawierzchnie asfaltowe przy bardzo dobrej wspolpracy z panem starosta i dyrektorem
Czerwihskim pozwolila na wykonanie wielu wspolnych inwestycji drogowych na drogach
powiatowych, do ktorych w znaczqcym stopniu gmina doklada rowniez swoje srodki budzetowe.
Wybudowano nowe chodniki, rozbudowano oswietlenie uliczne, dokonano odwodnienia terenow,
wybudowano dwa nowe mosty w Gostwicy i Olszance za kwot% 1,5 mln zl Wykonano nowe
ogrodzenia cmentarzy w Podrzeczu i Brzeznej, wykonano nowq elewacjq urze^du gminy i GOK-u,
zamontowano podnosnik dla niepelnosprawnych oraz wykonano parking. Waznym zadaniem byla
troska o oswiat%: stworzono dodatkowe oddzialy przedszkolne w Podegrodziu i Brzeznej oraz
umozliwiono powstanie przedszkola w Dlugotqce-Swierkli, zmodernizowano wide szkol w tym
wymieniono stolark^ okiennq i drzwiowq, wykonano nowe elewacje zewne^trzne, przebudowano
kotlownie, wybudowano CO na gaz w Mokrej Wsi, wymieniono instalacje elektryczne i oswietlenie
oraz przeprowadzono wiele biezqcych remontow szkol. W wyniku polqczenia Szkoly Podstawowej i
Gimnazjum w Podegrodziu w jeden zespol, usprawniono prac% szkofy oraz wielu nauczycieli
utrzymalo pracQ uzupelniajqc etat w szkole podstawowej. Ze srodkow unijnych pozyskano fundusze
w kwocie okolo 3 mln zl na realizacji dodatkowych zaje^c edukacyjnych w szkolach i przedszkolach.
Programy te sq realizowanie od 2009 do 2013 roku. Poszerzono baz% sportowq budu/qc kompleks
boisk sportowych ,,Orlik 2012" w Podegrodziu jako pierwszy orlik w Powiecie Nowosqdeckim
oraz boiska trawiaste w Naszacowicach i Olszanie. W ramach podniesienia poziomu
bezpieczenstwa mieszkahcow naszej gminy, dofinansowano zakup samochodu dla Policji oraz
zakupiono samochody pozarnicze dla OSP Podegrodzie, Mokra Wies, Chochomwice, Stadia oraz
dofinansowano remont samochodu w OSP Podrzecze. Doposazono jednostki OSP w niezbe^dny
sprzet do prowadzenia dzialan ratowniczych oraz dokonano modernizacji remiz. Gdyby nie
wsparcie i dzialania druhow slrazakow z 13 jednostek OSP dzialajqcych na terenie gminy, podczas
czterokrotnej akcji powodziowej, ktora miala miejsce w 2010 roku na terenie gminy, to mieszkancy
byliby jeszcze bardziej poszkodowani, a gmina ktora udziela pomocy w tym zakresie bylaby bardzo
biedna. W trosce o rozwoj dziedzictwa kulturowego, wyremontowano 2 zabytkowe kaplice
w Podegrodziu oraz dofinansowano remont kaplicy w Chochorowicach i dofinansowano
odnowienie oltarza bocznego w kosciele w Podegrodziu. Urzqd Gminy wspolfinansowal liczne
wydawnictwa ksiqzkowe i plytowe, wspieral rozwoj zespolow regionalnych i orkiestry. Opracowany
zostai herb Gminy Podegrodzie, ktoryjest zlozony do komisji heraldycznej i czeka na zatwierdzenie.
W ramach LGD ,,Brama Beskidu' z programu PROW w ramach wdrazania lokalnych strategii
rozwoju ,,Odnowa i rozwoj wsi", podpisana zostala umowa na dofinansowanieprojektu ,,Sciezka
historyczno-turystyczna - Podegrodzieprzez wieki" z terminem realizacji i zakohczenia zadania do
lipca 2011 r. - wartosc projektu ponad 200 tys. zl. Funkcjonowanie urze^du przez miniony
czteroletni okres bylo cafy czas usprawnianie. O ilosci zadan, ktore byfy wykonywane przez
pracownikow urze^du swiadczy ilosc korespondencji tj. 2007 rok - 7 600 pism, 2010 rok - ponad
30 tys. pism. Wtoku realizacji na terenie gminy sq nastej>ujqce inwestycje.

1. Obwodnica podegrodzka - koszt zadania okolo 50 mln zl, Zakonczenie budowy planowane
w 2011 r. czyli 50% zaawansowanej inwestycji. Pierwszq czqsciq tej inwestycji byla
obwodnica starosqdecka i most sw. Kingi, ktory zostai oddany do uzytku w 2008 r,

2. Prowadzona jest rozbudowa sieci kanalizacyjnej i wodociqgowej w miejscowosci Brzezna
koszt zadania ok. 5 400 000 zl, na ktorq uzyskano dofinansowanie ze srodkow unijnych
w kwocie 4 mln zl - zakonczenie inwestycji listopad 2011 r.

3. Modernizacja i remont Szkoly Podstawowej w Olszanie na potrzeby stworzenia centrum
kulturalno-sportowo-rekreacyjnego - koszt inwestycji 1,5 mln zl. - uzyskano dofinansowanie



w kwocie ponad 1 mln zl. - przetarg zostal rozstrzygniety - zakoficzenie zadania czerwiec
2011 r.

4. Generalny remont Osrodka Zdrowia w Podegrodziu z windq dla osob niepelnosprawnych -
koszt zadania ponad I mln zl. - dofinansowanie z PFRON 150 tys. zl - zakonczenie remontu
w miesiqcu grudniu br.

W minionej kadencji 2006-2010 na inwestycje i programy gminne pozyskano srodki finansowe
z roznych zrodel w kwocie ponad 13 mln zl w tym m.in. z Ministerstwa Edukacji, Ministerstwa
Spraw Wewnejrznych i Administracji, Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej, Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Programu Rozwoju Obszarow
Wiejskich, Maiopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego, Funduszu Ochrony Gruntow
Rolnych Na koniec 2009 roku zadluzenie naszej gminy z poprzedniej kadencji. zostah splacone
cale w calosci Na dzien 14 grudnia 2010 r. zadluzenie Gminy Podegrodzie wynosi 1 360 000 zl.
przy dochodach budzetu gminy na poziomie 30 mln zl. i przy wielkosci realizowanych inwestycji,
ktore przedstawil. W minionej kadencji udalo si% zrealizowac wiele zadan i inwestycji dzieki dobrej
wspolpracy z poprzedniq Radq Gminy, Starostwem Powiatowym, Urze^dem Marszalkowskim oraz
wqjtami sqsiednich gmin. Szczegolnie podziqkowal radnym, z ktorych wielu pracuje rowniez
w obecnej kadencji, podzie^kowal rowniez za wspolpracy dyrektorom szkol i przedszkoli oraz
soltysom. Kohczqc wystqpienie zyczyl Pani Wojt, Radnym i soltysom owocnej pracy w nowej
kadencji na rzecz rozwoju naszej gminy, dokonczenia rozpocz^tych inwestycji oraz zrealizowania
obiecanych zamierzen i planow.

p. Malgorzata Gromala- wqjt- serdecznie podziekowala Szanownej Radzie, zaproszonym gosciom
i mieszkahcom Gminy Podegrodzie za okazane zaufanie i zyczliwosc oraz udzielone jej poparcie
w II turze wyborow na Wojta Gminy Podegrodzie. Podzie^kowala takzejej komitetowi wyborczemu
oraz jego pelnomocnikowi p. Wojciechowi Laciuga, jak rowniez wszystkim tym, ktorzy wspieralijq.
w tych wyborach. Fakt, ze uzyskala najwiqkszq liczbe^glosow, swiadczy o tym, ze zaakceptowanojej
program wyborczy. Cieszy si% takze, ze wysoko oceniono zespol osob ubiegajqcych siq o mandat
radnego z jej komitetu. Taka sytuacja daje jej mozliwosc skutecznego i sprawnego zarzqdzania
gminc{ oraz staranie si% o realizac/% jej zalozen programowych. Szczegolne slowa podzigkowania
skierowala do p. Andrzeja Dziwisza Wojta Gminy Raba Wyzna, ktoremu jest wdziqczna za
mozliwosc uczenia si% i zarzqdzania jednq z najlepszych Gmin w Malopolsce. Postara si% dobre
wzorce z Raby Wyznej przeniesc do Podegrodzia. Podzie^kowala takze za slowa otuchy oraz
deklaracje pomocy, z ktorej na pewno be^dzie czqsto korzystac. Podziekowala takze obecnemu
dzisiaj przewodniczqcemu Rady Gminy Raba Wyzna p. Marianowi Wojdyla, ktorego zawsze
podziwiala za profesjonalne przygotowanie i prowadzenie sesji, a takze dobre rady i wspieranie jej
w realizacji roznorodnych przedsiewziqc. Cieszy sie_, ze w tak waznym dla niej dniu sq rowniez
przedstawiciele dyrektorow szkol z terenu Gminy Raba Wyzna, z ktorymi zarzqdzanie oswiatq bylo
dla niej duzq. przyjemnosciq. Ma nadziej^, ze to co udalo im si% wspolnie zbudowac b%dq dalej
kontynuowac, Podziqkowala takze jej konkurentom p. Markowi Uszko i p. Grzegorzowi Sudo za
uczciwq walk% o glosy wyborcow, jednoczesnie liczqc na ich aktywny udzial w zyciu spolecznym
w naszej malej ojczynie. Podziekowala p. Stanislawowi Latka za czteroletniq prac$ na stanowisku
Wojta Gminy Podegrodzie. Zdaje sobie sprawe_, ze czeka nas wiele pracy, bo jest duzo do zrobienia
w kazdym obszarze dzialalnosci tutejszej Gminy, dlatego zapewnila wszystkich, ze dolozy wszelkich
staran, aby obecne doswiadczenie i umiejetnosci wlasciwie wykorzystac do podniesienia poziomu
zycia mieszkancow. Pelniqc t% zaszczytnq, a jednoczesnie odpowiedzialnq funkcJQ Wojta Gminy
Podegrodzie be^dzie zawsze kierowac si% slowami Jana Pawla I I , , Czlowiekjest tyle wart, He moze
dac z siebie innym ".

Przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk podziekowal pani Wojt za wystqpienie, po czym
oglosil 10 minutprzerwy w obradach sesji przedprzejsciem do dalszej czqsci obrad.



Ad. 4 Podjecie uchwaly w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu.

p. Kowalczyk Dariusz - przew. RG~ poprosil radc% prawnego o przedstawienie zasad glosowania
oraz sposobu wyboru czlonkow komisji.

p. Miroslaw Florczyk- radca prawny - wybor odbywa si% zwyklq. wiqkszosciq. glosow,,ZA",
,, Przeciw" i ,,Wstrzymujqcych si%". Zgodnie z regulaminem rady na poczqtek wybierani sq
czlonkowie komisji ijezeli kandydatow be^dzie tylu ilu czlonkow liczy komisja, to mozna poddac pod
glosowanie cafy sklad komisji, ajezeli taki wybor nie bqdzie mozliwy, bo kandydatow bqdzie wiqcej,
to wowczas glosuje si$ nad kazdym kandydatem osobno i przechodzq. kandydaci, ktorzy uzyskali
najwiqkszq. Hose glosow. W przypadku rowniej liczby glosow dla kandydatow, ktorzy uzyskali
najmniejszq ilosc glosow, wymagane jest glosowanie uzupelniajq.ee. Przewodniczqcych komisji
wybiera cala rada, jednakze na wniosek komisji, ktora po wyborze czlonkow komisji udaje si% na
krotkie spotkanie w celu wyhnienia kandydata na przewodniczqcego ze swojego grona. Wybor
wiceprzewodniczqcych komisji moglby odbyc siq na dzisiejszym posiedzeniu sesji, jednakze dla
usprawnienia i nieprzedluzania sesji mozna to uczynic na pierwszym posiedzeniu poszczegolnych
komisji.

Wobec powyzszego przewodniczqcy Rady Gminy poprosil radnych o podawanie kandydatur do
skladu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, fnfrastruktury i Budzetu.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatur^ p. Jana Kozucha.

p. Artur Pawlowski - radny-zglosil kandydaturqp. Slawomira Czop.

p. Slawomir Czop - radny- zglosil kandydature^p. Artura Pawlowskiego.

p. Marek Maciuszek - radny- zglosil kandydatur^ p. Stefana Sledz.

p. Stanislaw Banach - zglosil kandydatur^ p. Jozefa Kotarba.

p. Jozef Kotarba - zglosil kandydatur^ p. Stanislawa Plata.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatur^ p. Marka Maciuszka .

Zgloszeni kandydaci wyrazili zgod% na kandydowanie do skladu ww. komisji

W zwiqzku z tym, ii zgloszono siedmiu kandydatow do skladu ww. komisji
przewodniczqcy Rady Gminy zapytal p. radc<> prawnego czy w takiej sytuacji wystarczy
zatwierdzic zgloszone kandydatury bez glosowania indywidualnego nad kazdym kandydatem,
a nastejjnie komisja sposrod swojego skladu wyloni kandydata na przewodniczqcego Komisji czy
tez ma si$ to odbyc w inny sposob.

p. Miroslaw Florczyk -radca prawny- wyjasnil, ze skoro nie ma wie^kszej ilosci kandydatow, niz
przewiduje sklad komisji, to mozna glosowac nad calym skladem komisji i jesli bqdzie akceptacja
rady, to wybor zostanie dokonany, a jesli nie bedzle akceptacji, to wowczas trzeba b^dzie glosowac
nadposzczegolnymi kandydatami.

Wobec powyzszego przewodniczqcy Rady Gminy p. Dariusz Kowalczyk poddal pod
glosowanie ustalenie skladu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury
i Budzetu iv osobach:



L ]an Kozuch
2. Stawomir Czop
3. Artur Pawlowski
4. Stefan Sledz
5. JozefKotarba
6. Stanislaw Plata
7. Marek Maciuszek

Rada Gminy przyjeta ww. kandydatury nastepujqca ilosciq gtosow: 15 glosow nZA",
0 glosow ,,Przeciw" i 0 gtosow „ Wstrzymujqcych sip", po czym p. Przewodniczqcy Rady
Gminy poprosit cztonkow komisji o udanie sie na krotkie spotkanie w celu wylonienia
kandydata na przewodniczqcego komisji.

p. Stanislaw Sikora - radny- zasugerowal, aby wszystkie sktadi/ komisji od razu w taki sara sposob
powolac jak Kowisjg Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu, ktore nastypnie sposrod
swoich skladow wijtypujq przewodniczqcych komisji, aby usprawnic pracq rady.

p. Stefan Sledz- radny- nie podzielil propozycji p. Stanislawa Sikory, pomewaz najprawdopodobniej
niektorzy radni bgdq czhnkarni kilku komisji i dlatego proponuje, aby zachowac kolejnosc
glosowania sktadow poszczegolmjch komisji, aby nie powstalo zamieszanie.

p. Dariusz Kowalczyk - przew. RG - przydujlil si? do wniosku p. rndnego Stefana Sledzia, aby
utrzymac kolejnosc gtosowania skladow komisji, po czym poprosit cztonkow ww. komisji o udanie
sif na krotkie spotkanie w celu wytypowania przewodniczqcego komisji.

Nastepnie p. radny Artur Pawlowski w imieniu komisji zglosil kandydature p. Stefana
Sledz na funkcje przewodniczqcego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury
1 Budzetu.

p. Stefan Sledz - radny- wyrazil zgod{' na kandi/dowanie

Wobec powyzszego Przewodniczacy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie
Uchwate nr 11/4/2010 w sprawie powolania i ustalenia skiadu osobowego Komisji
Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu w osobach:

1. Jan Kozuch
2. Slawomir Czop
3. Artur Pawlowski
4. Stefan Sledz
5. ]6zefKotarba
6. Stanistaw Plata
7. Marek Maciuszek

Na przewodniczqcego ww. komisji wybrano p. Stefana Sledz.

Powyzsza uchwala zostala przez Rade Gminy podjeta nastepujqcq ilosciq glosow: 14
glosovv,,ZA", 0glosow,,Przeciw", 1 gtos „ Wstrzymujqcy 47^"

p. Artur Pazvlowski - radny- z uwagi na, to ze w Radzie Gminy jest dwoch radnych o nazwisku
„ Stanislaw Plata", poprosit p. przewodniczqcego Rady o uscislenie jak rozrozniac tych radnych.



Po zasi$gni$ciu opinii radcy prawnego ustalono, ze pan radny z Gostwicy bedzie poslugiwal sig
dwoma imionami tj. Stanislaw Krzysztof Plata, natomiast p. radny z Dtugotyki - Swierki jedrnjm
imieniem tj. Stanislaw Plata.

Ad. 5 Podjecie uchwaly w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego
Kotnisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i PorzqdkuPublicznego.

p. Kowalczyk Dariusz -przew. RG-poprosil radnych opodawanie kandydatur do skladu Komisji
Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku Publicznego.

p. Andrzej Por^ba - radny- zglosil kandydatur^ p. Artitra Pawlowskiego.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatury p. Jana Kozucha.

p. Artur Pawlowski - radny- zglosil kandydatury p. Jerzego Jasinskiego.

p. Stanislaw Banach - radny - zgfosil kandydatury p. Stanislawa Sikora.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatury p. Stanislawa Krzysztofa Plata.

p. Jozef Kotarba radny - zglosil kandydatury p. Jerzego Olszaka i p. Marka Maciuszka.

p. Stanislaw Plata - radny- zglosil kandydatur^p. Teofila Matyaszka.

p. Stefan Sledz- radny- zaproponowal, aby podawac kandydatury pojedynczo.

W zwiqzku z uwagq p. radnego S. Sledz Przewodniczqcy Rady Gminy zapytal p. radc% prawnego
czy radny moze zglosic wi^cej niz jednq kandydatury do skladu komisji, na co uzyskal wyjasnienie,
ze nie ma ku temu przeciwwskazan.

Poniewaz do skladu ww. komisji zgtoszono 8 kandydatow, a komisja moze liczyc od 5-7 osob
Przewodniczqcy Rady Gminy przeprowadzil indywidualne glosowanie nad kazdq kandydatury
w wyniku ktorego kandydaci uzyskali nastejfujqcq ilosc glosow:

Imi% iNazwisko glosy ,,ZA" glosy ,,Przeciw" glosy ,, Wstrzymujqcesie_"

1 Artur Pawlowski 8 2 5
2. JanKozuch 15 0 0
3 Jerzy Jasiriski 14 0 1
4. Stanislaw Sikora 10 5 0
5. Stanislaw Krzysztof Plata 14 0 I
6JerzyOlszak 15 0 0
7. Marek Maciuszek 15 0 0
8. Teofil Matyaszek 15 0 0

W wyniku przeprowadzonego glosowania, w ktorym wziqlo udzial 15 radnych najnizszq ilosc
glosow uzyskal kandydat p. Artur Pawlowski. Wobec powyzszego do skladu komisji weszli
nastejfujqcy kandydaci:

1. Jan Kozuch
2. Jerzy Jasinski



3. Stanislaw Sikora
4. Stanislaw Krzysztof Plata
5 . Jerzy Olszak
6. Marek Macius/ek
7. Teofil Matyaszek

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Gminy poprosit czlonkow komisji o udanie si% na krotkie
spotkanie w celu wylonienia kandydata na przewodniczqcego komisji.

p. Piotr Lachowicz - sekretarz- zabrai glos w kwestii formalnej, a mianowicie w sytuacji kiedy nie
ma jednomyslnosci, trzeba podjqc dwie uchwafy czyli jednq o wyborze skladu komisji i drugq
w sprawie wyboru przewodniczqcego komisji, bo w przeciwnym razie nie byloby zgodnosci
w kwestii glosowania.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie (Jchwalq
Nr 11/5/2010 w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony
Srodowiska i Porzqdku Publicznego w skladzie jak ponizej, ktora zostala przez Radq Gminy
przyjqta nastejtujqcq ilosciq glosow: 15 glosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw, 0 glosow
„ Wstrzymujqcych si$".

1. Jan Kozuch
2. Jerzy Jasiriski
3. Stanislaw Sikora
4. Stanislaw Krzysztof Plata
5 . Jerzy Olszak
6. Marek Maciaszek
7. Teofil Matyaszek

Nastej>nie Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil czhnkow komisji o udanie si% na krotkie spotkanie
w celu wylonienia kandydata na przewodniczqcego komisji, po czym oglosilprzerwq w obradach.

W zwiqzku z sugestiq p. sekretarza i p. radcy prawnego w trakcie przerwy w obradach sesji
przygotowano nowe projekty uchwal w sprawie uchylenia podjetych poprzednio uchwal oraz
oddzielne w sprawie ustalenia i powolania skladow osobowych komisji i oddzielne w sprawie
wyboru przewodniczqcych komisji.

-pnerwa w obrad sesji -

Po przerwie Przewodniczqcy Rady Gminy przystqpil do kontynuacji obrad, po czym zlozyl wniosek
do porzqdku obrad o przyjqcie dodatkowych uchwal w sprawie:

uchylenia uchwafy Nr 11/4/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 14 grudnia 2010r. w sprawie
powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury
i Budzetu.
- uchylenia uchwafy Nr H/5/2010 Rady Gminy Podegrodzie z dnia 14 grudnia 2010r. w sprawie

powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku
Publicznego.

Ponadto zlozyl wniosek o podjqcie uchwafy stosownie po uchwale w sprawie powolania
i ustalenia skladu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu w sprawie
powolania przewodniczqcego ww. komisji, gdzie kazda kolejna tego typu uchwala bqdzic
podejmowana po kolejnym glosowaniu skladu osobowego poszczegolnych komisji.



Wohec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy poddal pod glosowanie wyzej zaproponowane
zmiany porzqdku obrad, ktore zostaty przez Radq Gminy przyj&e nastejjujqcq kisciq glosow:
13 glosow ,,ZA ", 0 glosow „ Przeciw " 2 glosy „ Wstrzymujqce si% ".

p. Miroslaw Florczyk - radca prawny - wyjasnil, ze uchwaiy w takim ksztalcie jak p. radni otrzymali
z materialami na sesj%, byfy zaproponowane za poprzedniej rady i w takiej formie byty podjqte.
W trakcie dzisiejszej sesji zauwazyli wraz z panem sekretarzem, ze niejest to do kohca wlasciwe, bo
w jednej uchwale nie powinien bye Iqczony wybor czhnkow komisji i wybor przewodniczqcego
komisji. Ponadto w uchwalach tych byfy wskazane rozne podstawy prawne, gdzie dla czhnkow
komisji obowiqzuje art. 21, a dla wyboru przewodniczqcego art. 22. Ponadto w ramach jednej
uchwaiy powinno bye jedno glosowanie czyli oddzielne dla czhnkow komisji i oddzielne dla
przewodniczqcego. Kandydata na przewodniczqcego proponujq czlonkowie komisji, ktorzy si% nimi
stajq dopier o po podjqciu uchwaiy o ich wyborze, a tutaj tego nie bylo, bo wczesniej glosowalismv
komisje, a pozniej po ukonstytuowaniu si$ czhnkow komisji i wylonieniu kandydata na
przewodniczqcego byla podejmowana uchwala. W zwiqzku z wymienionymi wadami formalnymi,
jego zdaniem trzeba uchylic uchwaiy wczesniej podj^te, a na pewno uchwaiy pierwszq, ktora byla
podjqta z wadq prawnq. Wobec powyzszego byhby zasadne podjqcie decyzji o uchyleniu pierwszej
uchwaiy, natomiast w kwestii drugiej uchwaiy, to juz rada podejmie decyzjq, poniewaz zostala ona
podjqta bez paragrafu dotyczqcego wyboru przewodniczqcego i jego zdaniem jakby bez wady
formalnej. Zgodnie ze zlozonym wnioskiem o uchyleniu uchwal decyzj% podejmuje rada gminy.
Rownie dobrze inny wniosek w tej sprawie mote zlozyc inny radny, aczkolwiek Rada Gminy bqdzie
glosowac nad wnioskiem formalnym najdalej idqcym. Z uwagi na fakt, iz pojawil si% wniosek
formalny dotyczqcy zmiany podjqtej uchwaiy rada nie moze glosowac tych wnioskow jednoczesnie,
poniewaz moglyby bye one jednoczesnie przyjeje i nie byloby to wykonalne, dlatego zawsze glositje
si% nad wnioskiem najdalej idqcym czyli tym, ktory mowi o uchyleniu obydwu uchwal.

p. Jozef Kotarba- radny- ma wqtpliwosci co do tego czy rzeczywiscie musi bye podejmowana
uchwala w sprawie uchylania uchwaiy w calosci w zakresie jaki byl uchwalony, poniewaz
kandydad do komisji zostali wybrani zgodnie z obowiqzujqcym prawem. Rada glosowala nad tymi
kandydatami i rada uchwaiy przyje^la z poszczegolnymi jej czlonkami. Wobec powyzszego /ego
wniosek jest taki, ze jezeli chodzi o wybor i zatwierdzenie skladow komisji przez rad% uchwalq
oraz zatwierdzenie przewodniczqcego komisji odrqbnq uchwalq, to jest za tym i w uchwale podje^tcj
powinno si% uchylic tylko zapis dotyczqcy powolania przewodniczqcego, natomiast nie glosowac od
nowa skladow komisji, bo zostalo to juz dokonane w sposob prawidlowy, prawny, przewidziany
w ustawie i statucie. Ponownie podkreslil, ze zarowno czlonkowie Komisji Rolnictwa oraz
czlonkowie Komisji Budzetu zostali juz wybrani przez rad% i jedynie mozna uchylac przedmiotowq
uchwalq w zakresach, gdzie zostala ona podjeja niezgodnie z ustawq i statutem. Uwaza, ze dla
zachowania tego co zostalo podjele przez rad% w sposob prawidlowy, powinno siq uchylac uchwalv
w zakresie niezgodnym ze statutem i ustawq o samorzqdzie gminnym, natomiast w kwestiach, gdzie
sq one zgodne z prawem, powinny pozostac w takiej formie jak zostafy podjete przez rad% w wyniku
ghsowania i taki tez jest jego wniosek.

W zwiqzku z tym, iz zostafy zghszone dwa wnioski w przedmiotowej sprawie, gdzie jeden z nich
dotyczyl uchylenia obydwu uchwal w cahsci i drugi uchylenia ich w cz^sci, Przewodniczqcy Rady
Gminy poprosil radcq prawnego o interprctacj^ prawnq.

p. Miroslaw Florczyk- radca prawny- zeby usunqc wszystkie wady, o ktorych wczesniej wspomniaf
i przywrocic stan zgodny z prawem, to jego zdaniem wystarczyloby zmienic pierwszq uchwalq
w zakresie uchylenia paragrafu 2 dotyczqcego wyboru przewodniczqcego i wtedy zarowno pierwsza
jak i druga uchwala odpowiadalaby w calosci prawnie. Skoro zghszone wnioski w tej sprawie sq
przedmiotowo rozne, to nalezy je przeglosowac, aczkolwiek najdalej idqcy jest wniosek p.
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przewodniczqcego Rady Gminy i on must bye pierwszy glosowany i jesli zostanie przyje^ty
wiqkszosciq glosow, to wowczas wniosekp. radnego Jozefa Kotarba bqdzie bezprzedmiotowy.

p. Dariusz Kowalczyk - przew. RG - zapytai p. radc% prawnego czy zgodnie z przyj^tymi zmianami
do porzqdku obrad w pierwszej kolejnosci nalezy przeglosowac uchylenie w calosci wczesniej
podjqtych uchwai.

p. Stanislaw Sikora - radny - poprosil o kilka minut przerwy, aby p. radca prawny dokladnic
przygotowal wykladnie^ prawnq odnosnie sposobu ghsowania,

p. Dariusz Kowalczyk - przew. RG - uwaza, ze nie ma sensu robic kolejnej przerwy w obradach
tylko podjqc decyzj$ czy Rada Gminy dokonuje poprawienia poprzednio podjqtych uchwai czy
uchylaje w calosci i glosuje na nowo.

p. Miroslaw Florczyk- radca prawny - wyjasnil, ze w uchwale w sprawie powotania skladn
osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku Publicznego wyeliminowana
zostala wada prawna i jego zdaniem uchwala ta jest podjeja zgodnie z prawem czyli zgodnie ze
statittem i ustawq o samorzqdzie gminnym, dlatego tez nie ma podstaw do jej uchylenia.
Teoretvcznie wolq rady uchwala ta mote bye uchyiona, aczkolwiek mozna si% narazic na zarzut
dotyczqcy braku podstawy prawnej do jej uchylenia, bo uchwala ta odpowiada prawn. Jest
wlasciwa podstawa prawna tej uchwaly i nie ma w niej wyboru przewodniczqcego, ktorego mialaby
dokonac nie ukonstytuowana jeszcze komisja. Wobec powyzszego uchwala ta jest jak najbardziej
zgodna z prawem. Rada Gminy mote t% uchwaly uchylic, ale naraza si% na to, ze nie ma do tego
zadnego uzasadnienia prawnego. Co si% tyczy pierwszej uchwaly, to wystarczy tylko zmiana
w zakresie paragrafu drugiego, jednakte jezeli bqdzie wola rady, aby jq uchylic w calosci, to
oczywisciejest to motliwe.

p. Dariusz Kowalczyk - przew. Rady Gminy - zapytai p. radc% prawnego czy w sytuacji, gdy Rada
Gminy zdecyduje si% na uchylenie w calosci obu uchwai zrobi, to zgodnie z prawem.

p. Miroslaw Florczyk- radca prawny - wyjasnil, ze jego zdaniem nie ma podstawy prawnej do
uchylenia drugiej uchwaly jako niezgodnej z prawem, natomiast decyzja w tej sprawie nalezy do
Rady Gminy, ktora mote uchwaly uchylic, natomiast nie ma do tego uzasadnienia prawnego.

p. Dariusz Kowalczyk- przewodniczqcy rady- zapytai p. radcq prawnego czy uchyiona uchwala
be^dzie aktem obowiqzujqcym.

p. Miroslaw Florczyk- radca prawmy- kazda uchwala mote bye zaskartona jesliby organ nadzoru
stwierdzi, ze zostala ona podjejta bez podstawy prawnej, ale w tej sytuacji pierwsza uchwala ma
podstawy prawnq. Niemniej jednak Rada Gminy mote zmienic kazdq uchwaly, nawet jesli jest ona
podjc^ta prawidlowo.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze w sprawie wczesniej podjqtych
uchwai zostafy zgloszone dwa wnioski tj. wniosek p. Jozefa Kotarba, aby zmieniac uchwaly
w kontekscie niezgodnosci z prawem oraz wniosek, ktory zglosil osobiscie, aby uchylic uchwalv
w calosci. W zwiqzku z tym, it zgodnie z wyjasnieniami radcy prawnego wniosek przez niego
zgloszony jest jako najdalej idqcy, przystqpil do ghsowania w sprawie uchylenia ponitszych
uchwai.

W wyniku glosowaiiia Rada Gminy podjqla Uchwalq l\r 6/II/2010 w sprawie uchylenia Uchwaly
Nr ff/4/2010 z dnia 14 gntdnia 2010r. w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji
Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budzetu nastqpujqcq ilosciq glosow: 8 glosow ,,ZA ",
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0 ,,Przeciw", 7 glosow „ Wstrzymujqcych si% " orai podjela Uchwalq Nr II/7/2010 w sprawie
uchylenia Uchwafy NrII/5/2010 z dnia 14 grudnia 201 Or. w sprawie powolania i ustalenia skladu
osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku Publicznego nastejtujqcq ilosciq
glosow: 8 glosow nZA " 0 ,,Przeciw", 7glosow „ Wstnymujqcych si% ".

Podjecie uchwaly w sprawie powolania i ustalenia skladu osoboweso Komisii
Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budjetu.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- poprosil radnych o zglaszanie kandydatow do pracy
w ww. komisji.

p. Artur Pawlowski - radny- zglosif kandydatury p. Stefana Sledz, p. Jana Kozucha, p. Slawomira
Czop orazp. Stanislawa Banacha.

p. Stanislaw Banach- radny- zglosii kandydatury p. Jozefa Kotarba.

p. Teofil Matyaszek -radny- zghsii kandydatury p Stanislawa Plata,

p. Jan Kozuch- radny - zglosil kandydaturyp Artura Pawhwskiego.

p. Stefan Sledz - radny - zglosil kandydatury p Marka Maciuszka.

Ww. kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

Poniewaz do skladu ww. komisji zgloszono 8 kandydatow, a komisja moze liczyc od 5-7 osob
Przewodniczqcy Rady Gminy przeprowadzil glosowanie nad kazdq zgloszonq kandydatury.
W wyniku glosowania kandydaci uzyskali nastejjujqcq ilosc glosow:

Imi^ i Nazwisko glosy ,,ZA" glosy ,,Przeciw" glosy ,,Wstrzymuj^ce si^"

1 Stefan Sledz 15 0 0
2. Jan Kozuch 14 0 1
3 Slawomir Czop 15 0 0
4. Artur Pawlowski 10 0 5
5. Stanislaw Banach 14 0 1
6 . Marek Maciaszek 8 0 7
7 . Jozef Kotarba 6 7 2
8. Stanislaw Plata 15 0 0

W zwiqzku z przeprowadzonym glosowaniem, w ktorym wziqlo udzial 15 radnych najnizszq ilosc
glosow uzyskal kandydat p. Jozef Kotarba. Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Gminy
odczytal i poddal pod glosowanie Uc/twalg Nr H/8/2010 w sprawie powolania i ustalenia skladu
osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Budietu w skladzie:

1 Stefan Sledz
2.Jan Kozuch
3 Slawomir Czop
4. Stanislaw Banach
5. Stanislaw Plata
6. Artur Pawlowski
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7. Marek Maciuszek

Powyzsza Uchwala zostala przez Radq Gminy podje^ta nastejtujqcq ilosciq glosow: 14 gtosdw
,,ZA", 0 glosow »Przeciw", 1 glos ,,Wstrzymujqcy sit>".

Ww. Komisja sposrod swojego skladu wytypowala na przewodniczqcego Komisji Pana Stefana
Sledz.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rudy Gminy odczytal i poddal pod glosowanie Uchwalq
Nr f 1/9/2010 w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji Rozwoju Gospodarczego,
Infrastruktury i Budietit Pana Stefana Sledz, ktora zostala przez Radq Gminy przyjqta
nast^pujqcq ilosciq glosow: 15 gfosow ,,ZA", 0 glosow ,,Przeciw", 0 glosow ,,Wstrzymu]qcych
si?".

Podjqcie uchwaty H> sprawie yowolania i usfalenia skladu osobowego
Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku Publicznego.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- poprosil radnych o zglaszanie kandydataw do pmcy
w ww. komisji.

p. Artur Pawlowski- radny- zghsii kandydatury p. Jana Kozucha i p. Stanisiawa Krzysztofa Plata,

p. Czop Stowomir - radny- zglosil kandydatury p. Arlura Pawtowskiego i p. Jerzego Jasinskiego.

p. Plata Stanislaw - zglosil kandydatury p. Teofila Maty aszka i p. Stanisiawa Sikora.

p. Stanislaw Banach- radny- zghsii kandydatury p. Jerzego Olszaka.

p. Jerzy Olszak - radny- zghsii kandydatury p. Marka Maciuszka.

Ww. kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

Poniewaz do skladu ww. komisji zgloszono 8 kandydatow, a komisja maze liczyc od 5-7 osob
przewodniczqcy Rady Gminy przeprowadzil indywiditalne glosowanie nad kazdq kandydatitrq,
w wyniku ktorego kandydaci uzyskali nastej)ujqcq Hose glosow:

\rn\q i Nazwisko glosy ,,ZA" glosy ,,Przeciw" glosy ,,Wstrzymuj^ce S!Q"

l.JanKozuch 15 0 0
2. Stanislaw Krzysztof Plata 13 0 2
3 Artur Pawlowski 8 0 7
4. Jerzy Jasihski 15 0 0
5. Teofll Matyaszck 13 0 2
6. Jerzy Olszak 13 0 2
7. Marck Maciuszek 14 0 1
8 . Stanislaw Sikora 7 0 8

W wyniku przeprowadzonego glosowania, w ktorym wziqlo udzial 15 radnych najnizszq Hose
glosow uzyskal kandydat p. Stanislaw Sikora. Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy
odczytal ipoddalpod glosowanie Uchwalq Nr If/I0/2010 w sprawiepowolania i ustalenia skladn
osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska i Porzqdku Pitblicznego w skladzie:
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1 Jan Kozuch
2. Stanislaw Krzysztof Plata
3 Arlur Pawlowski
4. Jerzy Jasiriski
5. Teofil Matyaszek
6. Jerzy Olszak
7. Marek Maciuszek

Powyzsza Uchwala zostata przez Radq Gminy podjqta nast^pujqcq ilosciq glosow: 13 glosow
,,ZA", 2 glosy ,,Przeciw", 0 glosow „Wstrzymujqcych si$".

Ww. Komisja sposrod swojcgo sktadu wytypowala na przcwodniczqcego Komisji Pana Artura
Pawlo wskiego.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod gfosowaitie Uchwalq Nr
11/11/2010 w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji Rolnictwa, Ochrony Srodowiska
i Porzqdku Publicznego Pana Artura Pawlowskiego, ktora zostala przez Radq Gminy przyjqta
nastqpujqcq ilosciqgiosow: 10glosow nZA ", 2glosy ,,Przeciw", 3 glosy „ Wstrzymujqce siq".

Podiecie uchwaly w sprawie powolania i ustalenia skladu osoboweso Komisji
Oswiaty, Kulturv, Sportu* Zdrowia i Spraw Socjalnych.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- poprosil radnych o zglaszanie kandydatow do pracy
w ww. komisji po czym jako pierwszemu udzielil glosu p. radnemu Arturowi Pawhwskiemu.

p. Artur Pawlowski- radny- zghsil kandydaturq p. Stefana Sledz.

p. Jozef Kotarba - radny - zwrocil uwag% p. Przewodniczqcemu Rady Gminy, ze powinno siq
udzielac glosu radnym w kolejnosci zgloszen i w tej sytuacji p. Stanislaw Plata byl pierwszy, p. Jan
Kozuch drugi, p. Artur Pawlowski trzeci, natomiast on byl czwarty.

p. Jan Kozuch - radny - zglosil kandydatur^ pana Andrzcja Por^ba, p. Slawomira Czop oraz
p. Jerzego Jasinskiego.

p. Artur Pawlowski •- radny - zapytal p. przewodniczqcego Rady Gminy czy kandydatura
p. Stefana Sledz, ktorq, zglosil zostala odnotowana.

p. Dariusz Kowalczyk- przew, Rady Gminy - odpowiedzial, ze w zwiqzku z uwagq p. radnego
J. Kotarby odnosnie udziclania radnym glosu w kolejnosci zgloszen, kandydatura p. radnego
S. Sledz nie zostala odnotowana.

p. Stanislaw Plata - radny-zglosil kandydatury p. Jozefa Kotarba oraz p. Stanistawa Banacha.

p. Artur Pawlowski - radny - zglosil kandydatury p. Stefana Sledz i p. Jana Kozucha.

p. Stanislaw Banach — radny - zglosil kandydatury p. Jerzego Olszaka.

p. Marek Maciuszek-radny-zglosil kandydatury p. Teofila Matyaszka.

p. Stefan Sledz - radny- zglosil kandydatury p. Artura Pawlowski ego.
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p. JozefKotarba - radny- zghsil kandydaturqp. Stanislawa Plata.

Ww. kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

p. Teofil Matyaszek - radny- zapytal p. radnego Stanislawa Sikor%, czy chcialby uczestniczyc
w pracach ww. komisji.

p. Stanislaw Sikora- radny- odpowiedzial p. radnemu Teofilowi Matyaszek ze z tegojak widac, to
jego osoba nie moze bye w komisji.

p. Dariusz Kowalczyk - radny- zapytal p. radnego S. Sikorq, dlaczego uwaza, ze nie moze bye
czlonkiem komisji.

p. Stanislaw Sikora- radny - odpowiedzial p. Przewodniczqcemu Rady Gminy, ze uwaza, iz nie
moze bye czlonkiem komisji z uwagi na to, ze jezeli pan Przewodniczqcy Rady uchyla ehwalq
podjqttf. zgodnie z prawem, po to tylko, aby pewne rzeczy sobie wyjasnic, to jak inaczej ma o tym
myslec. Ponadto dodal, ze zgodnie ze statutem kazdy radny powinien dziahic przynajmniej w dwoch
komisjaeh.

p. Dariusz Kowalczyk - przew. Rady Gminy - powiedziai, ze w statucie nie pisze, ze radny powinien
dzialae przynajmniej w dwoch komisjaeh tylko powinien dzialac w komisjaeh, nie wigcej niz
w czterech. Ponadto dodal, ze to nie on uchylil uchwale^ tylko Rada Gminy Podegrodzie.

Poniewaz do sktadu ww. komisji zgloszono 12 kandydatow, a komisja moze liczyc od 5-7 osob
Przewodniczt{cy Rady Gminy pneprowadzil indywidualne glosowanie nad kazdq kandydaturq,
w nynikit ktorego kandydaci itzyskali nastejfujqcq Hose glosow:

Imi^ i Nazwisko g'osy ,,ZA" glosy ,,Przeciw" glosy ,,Wstrzymujqce si^"

1. Andrzej Pon?ba 10 0 5
2. Slawomir Czop 13 0 2
3. Jerzy Jasinski 15 0 0
4. Stefan Sledz 14 0 1
5 . JozefKotarba 6 4 5
6. Stanislaw Banach 13 0 2
7. JanKozuch 13 0 2
8. Jcr/yOlszak 13 0 2
10. Teofil Matyaszek 10 0 5
11. Artur Pawlowski 8 1 6
1 2 . Stanislaw Plata 6 3 6

W wynikit przeprowadzonego glosowania, w ktotym wzi^lo udzial 15 radnych, dwoch kandydatow
tj. p. Teofil Matyaszek oraz p- Andrzej Porqha uzyskali jednakowq Hose glosow i w zwiqzku
z tym przeprowadzono glosowanie uziipelniajt{ce, w wyniku ktorego kandydaci uzyskali
nastej)ujqcq Hose glosow:

i Nazwisko S'osy »^A" glosy ,,Przeciw" glosy ,,Wstrzymuj^ce

1 . Andrzej Pore_ba 9 0 6
2 . Teofil Matyaszek 8 4 '3
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Wobec powyzszego przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie Uchwalq
Nr 11/12/2010 w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Oswiaty, Kultury,
Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych w nastqpujajcym skladzie:

1 Slawomir Czop
2. Jerzy Olszak
3 Jerzy Jasiriski
4. Stanislaw Banach
5. Stefan Sledz
6. Jan Kozuch
7. Andrzej Por^ba

Powyzsza Uchwala zostala przez Radq Gminy podjqta nastejwjqcq ilosciq glosow: 15 glosow
,,ZA", 0 gtosow,,Przeciw", 0 glosow »Wstrzymuj((cych si$".

Ww. Komisja sposrod swojego skladu wytypowafa na Przewodniczqcego Komisji Pana Jana
Kozucha.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie Uchwalq
Nr 11/13/2010 w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia
i Spraw Socjalnych Pana Jana Kozucha, ktora zostala przez Rad% Gminy przyjqta nastej?ujqcq
ilosciq glosow: 13 glosow ,,ZA ", 0glosow ,,Przeciw", 2 glosy „ Wstrzymujqce si%*\ uchwaly >v sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji

Rewizvinej.

p. Dariusz Kowalczyk - Przew. Rady Gminy- poprosil radnych o zgiaszanie kandydatow do pracy
w ww. komisji.

p. Slawomir Czop - radny- zglosil kandydaturq p. Stanislawa Krzysztofa Plata i p. Jerzego
Jasinskiego.

p. Stefan Sledz -radny- zglosil kandydatur^ p. Slawomira Czop i p. Andrzeja Poreba.

p. Andrzej Poreba -radny- zglosil kandydature_ p. Stefana Sledz.

p. Jerzy Olszak - radny - zglosil kandydatury p. Stanislawa Sikora oraz p. Jozefa Kotarba.

p. Jozef Kotarba - radny- odmowil kandydowania do komisji.

p. Marek Maciuszek - zglosil kandydatury p. Teofila Matyaszka.

p. Jozef Kotarba - radny- zapytal p. Przewodniczq.cego Rady Gminy czy przewodniczqcy luh
wiceprzewodniczqcy Rady Gminy maze bye czlonkiem Komisji Rewizyjnej.

p. Stanislaw Banach - radny- powiedzial, ze do Komisji Rewizyjnej wchodzq radni z wyjqtkiem
radnych petniqcych funkc/% przewodniczqcego i wiceprzewodniczqcy rady.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze kandydatury p. radnego Teofila
Matyaszka oraz p. radnego Jerzego Jasinskiego nie bqdq hrane pod uwag<>

p. Stefan Sledz - radny- w zaistnialej zglosil kandydatury p. Artura Pawlowskiego .
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Oprocz p. radnego Jozefa Kotarha pozostali kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie.

Poniewaz do skladu ww. komisji zgloszono 6 kandydatow, a komisja rnoze liczyc maksymalnie
5 osob Przewodniczqcy Rady Gminy przeprowadzil indywidualne glosowanie nad kaidq
kandydaturq, w wyniku ktorego kandydaci uzyskali nastejtujqcq itosc glosow:

Imi^ i Nazwisko glosy ,,ZA" glosy ,,Przeci\v" glosy ,,Wstrzymujqce si$"

1. Stanislaw Krzysztof Plata 15 0 0
2. Slawomir Czop 15 0 0
3. Andrzej Pore>a 12 0 3
4. Stefan Sledz 15 0 0
5 . Stanislaw Sikora 5 7 3
6. Artur Pawlowski 11 1 4

W wyniku przeprowadzonego glosowania, w ktorym wzie_lo udtial 15 radnych p. Stanislaw Sikora
uzyskal najnizszq Hose glosow.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod gtosowanie Uchwafy
I\r If/14/2010 w sprawie powolania i ustalenia skladu osobowego Komisji Rewizyjnej
w osobach:

1. Stanislaw Krzysztof Plata
2. Slawomir Czop
2. Andrzej Por^ba
3. Stefan Sledz
4. Arlur Pawlowski

Powyisza Uchwala zostala przez Radq Gminy podjqta nastejtujqcq ilosciq glosow: 12 glosow
,,ZA", 0 glosow,,Przeciw'\ glosy,,Wstrzymujqce.v/^".

Ww, Komisja sposrod swojego skladu wytypowala na Przewodniczqcego Komisji Pana Slawotnira
Czop.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Gminy odczytal i poddal pod glosowanie Uchwalq
Nr 11/15/2010 w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Pana Slawomira Czop,
ktora zostala przez Radq Gminy pnyjeta nastejtujqcq ilosciq glosow: 11 glosow ,,ZA", 4 glosy
,,Przeciw'\ glos „ Wstrzymitjqcy si<>".

Zakonczenie ses/i.

W zwiqzku z wyczerpaniem porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Gminy zamknql II sesjg Rady
Gminy.

Na tym protokol zakonczono. Prot. B.wfarcinek
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